正面情绪绪必背四：感激、欣慰

一、满级词汇

appreciate sb for sth;因某事感激某人

shed tears of gratitude 流下感激的泪水　

have a deep gratitude towards 对……深怀感激　

with gratitude/appreciation 感激地　

owe sb. a lot/a great deal 非常感激某人　

be deeply moved/touched by ... 被……深深感动

be touched beyond words被感动得说不出话来

be moved to tears 感动得落泪　

thank sb from the bottom of one’s heart 从心底感谢某人

can’t thank sb more/enough for doing sth对某人做了某事感激不尽

owe/give credit to sb; 归功于某人

be overwhelmed with excitement and gratitude 感激万分

a warm current rise in one’s heart 一股暖流涌上心头

express one’s thanks/ gratitude/ appreciation to表达......的感激

二、满分金句必背
1. Later, knowing what had happened, Danny’s mother shed tears of joy and gratitude.

后来，知道发生了什么，丹尼的母亲流下了喜悦和感激的眼泪。（tears）

2.I nodded in gratitude, eyes glistening with held-back tears.

我感激地点点头，眼睛闪闪发光忍住眼泪。

3.After hearing the explanation, Bernard was overwhelmed with excitement and gratitude.

听到这个解释后，伯纳德激动万分，感激万分。

4.Tears filling her eyes, she offered her heart gratitude. 她热泪盈眶，表示衷心的感谢。 

5.With tears streaming down her face, he ran to mum’s warm hug, and said thank to her.

他泪流满面，跑到妈妈温暖的拥抱前，对她说了声谢谢。

6.Touched immensely, we failed to utter a single word, tears blurring our eyes. 

感动无比，我们一句话也说不出来，泪水模糊了双眼。

三、满分段落必背：感激、欣慰
1.Alice felt relieved to see a car approaching. When the driver with a smile offered a ride to her, she gasped with relief. Alice finally got in the car, and a mixture of warmth and relief flooded over her. Reaching the tall building where her office was, Alice breathed a sigh of relief. Tears of appreciation welled up in her eyes as she thanked the stranger for his help, but he just smiled warmly. She felt warm in the cold day, and believed there was kindness in every corner.

爱丽丝看到一辆汽车驶来时松了一口气。当司机微笑着让她搭车时，她松了一口气。爱丽丝终于上了车，一阵温暖和解脱涌上心头。到达她办公室所在的高楼时，爱丽丝松了一口气。当她感谢陌生人的帮助时，她的眼睛里涌起了感激的泪水，但他只是热情地笑了笑。她在寒冷的日子里感到温暖，相信每个角落都有善良。

2. Peter was nearly knocking into a passing car when a passer­by pushed him to safety. With tears of gratitude rolling down his cheeks, Peter said thankfully, “You've saved me today. I couldn't thank you enough.” It was very moving to see how much strangers could care for each other. He smiled with gratitude as he accepted the flowers given by a small boy. Touched deeply, the crowd clapped violently. Later, knowing what had happened, his mother shed tears of joy and gratitude.

当彼得差点撞上一辆路过的汽车时，一个过路人­把他推到了安全的地方。彼得把感激的眼泪顺着脸颊流了下来，谢天谢地说：“你今天救了我。我非常感谢你。”看到陌生人能关心彼此是非常感动的。他接受了一个小男孩送的花，感激地笑了笑。人群深深感动，热烈鼓掌。后来，他的母亲知道发生了什么事，流下了喜悦和感激的眼泪。

